
Bummis & Funky Fluff Come Together to Bring
More Cloth Diapering Options to Parents Around
the World
Bummis announced entering into an
agreement to acquire Funky Fluff

MONTREAL, QUEBEC, CANADA,
October 18, 2016 /EINPresswire.com/ --
Mini Kiwi Inc “Bummis” announced
entering into an agreement to acquire
Funky Fluff & Stuff Inc. (“Funky Fluff”).
The acquisition is effective immediately,
pending closing conditions.

Funky Fluff was founded in 2012 and manufactures premium cloth diapers and accessories.  The
company has a strong presence in Canada, and has recently expanded more substantially into the
United States market, as well as internationally.  

Bummis. has been in the cloth diapering industry since 1988. The company is a cornerstone in the
Canadian cloth diapering community and makes cloth diapers and accessories that are modern, easy
to use, and sustainably made in North America.

Each company brings a unique and complementary component to the new structure, resulting in a
wide range of baby and parent-focused cloth diapering solutions.
The addition of the Funky Fluff brand will strengthen Bummis’ already-established product offering,
providing customers with more options to meet their cloth diapering needs. 

Philippe Vezina, President of Bummis, stated, "We are thrilled about combining Bummis’ existing
portfolio of products with Funky Fluff’s premium cloth diapering options.  Our goal is to offer parents a
broad range of products to fit their families’ unique needs.  We are excited about the acquisition and
look forward to working with the Funky Fluff team during the transition to continue to provide the cloth
diapering community with quality products.”

Kathy Bello, Co-Owner of Funky Fluff, stated, “We are excited to be joining forces with one of the
North American leaders in cloth diapering.  The new alliance with a company who shares our passion
for cloth diapering will increase value to customers and bring the Funky Fluff brand of products to
more parents around the world.  Our common goal is to provide families with safe, eco-friendly, quality
products, along with Funky Fluff’s proven track record of outstanding customer service and support.”

Funky Fluff will become wholly owned by Bummis and continue to manufacture products overseas.
Bummis’ production will remain in North America.  Each brand will continue to make products under
their current brand name.  

http://www.einpresswire.com
http://www.funkyfluff.ca


Learn more about Funky Fluff at www.funkyfluff.ca
Learn more about Bummis at www.bummis.com

Mini kiwi,inc. (“Bummis”) a conclu une entente d’acquisition de l’entreprise Funky Fluff & Stuff Inc.
(“Funky Fluff”).  La transaction est effective immédiatement selon les conditions du contrat.

Funky Fluff, fondé en 2012 distribue des couches lavables et des accessoires de première qualité.
L’entreprise est bien représentée au sein du marché canadien de la couche lavable et a pris une
place enviable chez les détaillants américains et internationaux. 

Bummis, une entreprise pionnière de l’industrie de la couche lavable depuis 1988, est une
organisation incontournable de l’industrie canadienne de la couche lavable. Sa mission est de réduire
l’empreinte écologique de la petite enfance sans compromis de style et de qualité. Pour ce faire, elle
fabrique ses couches lavables et ses accessoires en Amérique du Nord. 

L’association des marques Bummis et Funky Fluff élargit considérablement l’éventail des offres
proposées aux consommateurs qui font le choix d’adopter la couche lavable. 

Funky Fluff, sous la direction de Bummis sera produite à l’étranger. La production des produits
Bummis demeurera canadienne avec des textiles locaux. Chaque produit existant sera commercialisé
sous son nom de commerce.  

Notre objectif est d’offrir aux parents une variété de produits correspondant aux besoins uniques de
chaque famille peu importe son budget ou ses critères d’achat. 

Nous nous réjouissons de cette transaction et nous sommes déterminés à travailler de pair avec
l’équipe de Funky Fluff durant la transition afin de conserver la qualité remarquable qui a construit la
réputation de cette entreprise. Sous la direction de Bummis, les produits Funky Fluff seront produits à
l’étranger alors que  la production de Bummis demeurera canadienne avec des textiles locaux.
Chaque produit existant sera distribué sous son nom de commerce.  

Kathy Bello, co-fondatrice de Funky Fluff déclare, “Nous sommes enchantés de joindre nos forces à
un leader nord-américain de l’industrie de la couche lavable. Le mariage avec une compagnie qui
partage nos valeurs et notre passion des couches lavables va accroitre la valeur de nos produits
respectifs et pourra rejoindre davantage de parents à travers le monde.  Notre objectif commun est de
proposer aux familles des produits écologiques de grande qualité et un service client exemplaire
comme nous savons l’offrir.”

Kathy Bello
Funky Fluff
289-275-3198
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This press release can be viewed online at: http://www.einpresswire.com
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